

Version: 23 April – Spencer Wilson – not to be changed without consultation

COVID-19 Community Response

Our Community Response is aimed at supporting those who are most vulnerable and in need of support, and who cannot currently get this help directly from friends, relatives or neighbours.

If you don't have anyone to help and are struggling to get food or essential supplies, you can complete our online form at www.kirklees.gov.uk/covid19response or use our freephone number 0800 4561114. You can also ask someone to phone on your behalf.

We're working alongside local groups and organisations to make sure that together we can all support our neighbours and communities over the coming weeks. Together we're offering a co-ordinated Community Response. This will help us all to make sure that people who are vulnerable can easily request help when needed.

If you need support, or if you can offer support to others, please get in touch. We are with you.

新冠肺炎社区应对措施

我们的社区应对旨在支持那些最脆弱和需要帮助的人，以及目前无法直接从朋友，亲戚或者邻居那里获得这种帮助的人。

如果您没有人帮助，并且正在努力获取食物或必需品，您可以通过以下链接填写我们的在线表格 www.kirklees.gov.uk/covid19response 或者使用我们的免费电话号码 0800 4561114。您也可以请别人代您打电话。

我们正在与当地团体和组织一起努力，以确保在未来的几周为我们的邻居和社区提供支持。我们共同建立了统一的社区应对措施。这将有助于我们所有人确保弱势群体可以在需要时轻松地请求帮助。

如果您需要支持，或者可以为他人提供支持，请与我们联系。我们与您同在。